



<b>Posting number:</b>	14-119
<b>Title:</b>	Pedagogical Counsellor
<b>Campus:</b>	St. Lambert Campus
<b>Work Location:</b>	900 Riverside Drive, Saint-Lambert, Québec, Canada, J4P 3P2

**Position and Functions:**

Champlain Regional College is seeking the services of a **PEDAGOGICAL COUNSELLOR** to work on a temporary part-time (21 hours per week) specific project in Continuing Education at Champlain Regional College (St. Lambert Campus).

**FUNCTIONS**

Reporting to the Director of Continuing Education, the incumbent will advise and support teachers of the department, collaborate in the quality improvement and take part in the implementation of changes.

**MAIN RESPONSIBILITIES**

1. Provide pedagogical support to teachers and students.
2. Provide advice and training on andragogical and techno-pedagogical principles and methods to teachers.
3. Collect information on curriculum delivery in current programs and participate in the quality insurance evaluation.
4. Develop and propose innovative, alternate methods of teaching to improve the learning experience in the classroom, in a continuing education perspective.
5. Assist in the implementation of identified quality improvement opportunities for programs and services.
6. Participate in the development and revision of Continuing Education attestation and diploma programs.
7. Promote student, teacher and program highlights and success stories via the Web site and other media.

Perform other related duties, as required.

**Working Conditions:** Monday to Friday, 21 hours per week. The schedule will be agreed upon

by the Director of Continuing Education, as per the needs of the clientele.

**Duration of contract:** This is a specific project ending at the latest, until June 30, 2015, with possibility of renewal.

**Education:** Undergraduate degree in an appropriate field of specialization, particularly Education, Andragogy, Techno-pedagogy.

**Requirements:** Fluently bilingual, oral and written, in English and in French.  
*Candidates will be required to submit to language tests in English and in French.*

**Anticipated Start Date:** As soon as possible.

**Annual Salary:** 39 843,00\$ - 75 538,00\$

**Posting Dates:** From 2014-10-30 to 2014-11-05

**In accordance with College policy, notice is hereby given that the above mentioned is now open**

**TO APPLY ONLINE**

Access the College Career Site located on the *Job Opportunities* page at [www.champlaincollege.qc.ca](http://www.champlaincollege.qc.ca)

*N.B.: Only candidates selected for an interview will be contacted.*

***Champlain Regional College is an equal opportunity employer and invites candidates to signify their belonging to groups targeted by the Act Respecting Equal Access to Employment in Public Bodies***

<b>Numéro de concours :</b>	14-119
<b>Titre du poste :</b>	Conseillère ou conseiller pédagogique
<b>Campus :</b>	St. Lambert Campus
<b>Lieu de travail :</b>	900 Riverside Drive, Saint-Lambert, Québec, Canada, J4P 3P2

**Poste et fonctions :** Champlain Regional College requiert les services d'un **CONSEILLER PÉDAGOGIQUE**, pour un projet spécifique temporaire à temps partiel (21 heures par semaine), pour le Service de la Formation continue à Champlain Regional College (St. Lambert Campus).

### **FONCTIONS**

Relevant du directeur du Service de la Formation continue, il(elle) conseille et supporte les enseignant(e)s du département, contribue à l'amélioration de la qualité des services offerts et collabore à la mise en œuvre des changements.

### **PRINCIPALES RESPONSABILITÉS**

1. Fournir du soutien pédagogique au personnel enseignant.
2. Conseiller le personnel enseignant sur les méthodes et principes en techno-pédagogie et andragogie.
3. Participer à l'évaluation des méthodes d'enseignement et à l'assurance de leur qualité.
4. Élaborer et proposer des méthodes innovantes, alternatives d'enseignement dans une perspective de formation continue.
5. Voir à l'implantation des innovations et changements nécessaires pour améliorer la qualité des programmes et méthodes pédagogiques.
6. Participer à l'élaboration et la révision des programmes et attestation de formation continue.
7. Promouvoir les réussites, les programmes et services via le site Web et autres médias.

Effectue toute autre tâche connexe, au besoin.

**Conditions de travail :** Lundi au vendredi, 21 heures par semaine. L'horaire sera approuvé par le directeur du Service de la Formation continue, selon le besoin de la clientèle.

**Durée du contrat :** Il s'agit d'un projet spécifique se terminant au plus tard le 30 juin 2015, avec possibilité de renouvellement.

**Scolarité :** Diplôme universitaire terminal de premier cycle dans un champ de spécialisation approprié à l'emploi, notamment en sciences de l'éducation, andragogie, techno-pédagogie.

**Exigences :** Aptitude à communiquer en anglais et en français, à l'oral et à l'écrit. *Les candidat(e)s seront appelé(e)s passer des tests linguistiques en anglais et en français.*

**Date prévisible d'entrée en fonction :** Dès que possible.

**Salaire annuel :** 39 843,00\$ - 75 538,00\$

**Période d'affichage :** Du 2014-10-30 au 2014-11-05

**Selon la politique du Collège, la présente constitue l'avis que le poste ci-dessus mentionné est maintenant ouvert**

#### **POUR POSTULER EN LIGNE**

Accédez au Site d'emploi du Collège sur la page « *Job Opportunities* » à [www.champlaincollege.qc.ca](http://www.champlaincollege.qc.ca)

*N.B. : Seuls les candidat(e)s sélectionné(e)s pour une entrevue seront contacté(e)s.*

*Champlain Regional College est un employeur favorisant l'accès à l'égalité et invite les candidat(e)s à identifier leur appartenance à un groupe visé par la Loi d'accès à l'égalité en emploi dans les organismes publics*